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ze dne 4.3.2025 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 
Jiří Wieden (JW) – předseda Rady 
Sandra Kmeťová (SK) - člen Rady 
Jan Ocman (JO) – člen Rady 
Miriam Molnáryová (MM) – člen Rady 
Petr Solil (PS) – člen Rady 
 

Téma 
Komentář 

Zodpověd. 
osoba 

Termín 

Zapisovatel • Zapisovatelem byla zvolena SK Rada ZŠK  

Zpráva ředitele 
Školy 

       Stav žáků  

• Aktuálně má škola 159 žáků - v 
pololetí odešla žákyně 7.třídy, do 
3.tř. přijde 7.3. na zkušební pobyt 
nový žák. 

 
       Stav učitelů 

• Stav učitelů se nezměnil 

• V září 2025 plánovaný návrat z MD 
Veroniky Petříkové na částečný 
úvazek. 

 
       Plánované školní akce 

• Již naplánované beze změny. 

• V řešení je rozlučka 9.třídy, hledá se 
ideální prostor.  

• Bude zaslána přihláška na podzimní 
cykloexpedici (stejné místo jako v 
r.2024) 

 
       Pohledávky 

• Stav pohledávek je přijatelný 
 
       Návrh a plnění rozpočtu 

• Rozpočet je plněn v souladu s 
plánem. 

 
       Oprava střechy  

• 7.2.2025 byla zaslána projektová 
dokumentace včetně finanční 
rozvahy na MČ Prahy 11.  

• Zpracováno s ohledem na program 
Zelená úsporám. 

• Nyní ZŠK čeká na vyjádření. 
 

 
DH 
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Agenda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      Zápis 

• Bude probíhat 3 dny - 1. 4. – 3. 4. 
2025. 

• Prozatím obdrženo 57 přihlášek. 

• Nově bude použito bodové 
hodnocení. 

• Vzhledem k inflaci odhlasována nová 
výše školného - 55.000 Kč ročně. 

 
       Platy pedagogů 

• Platové tarify se od ledna 2025 zvedly 
o 7%, i ZŠK reagovala na tuto 
platovou změnu u svých 
zaměstnanců. 

 
       Nový rámcový vzdělávací program (RVP) 

• Vize - od září 2025 by se v 1. a 6. 
třídě začalo s výukou dle 
modelového ŠVP varianty B, tj. 
integrovaných předmětů. 

• Tento program bude platný pro 
všechny školy od roku 2027. 

 
       Bezpečnostní analýza 

• Od MŠMT obdrženo metodické 
doporučení k zajištění bezpečnosti 
školských zařízení. 

• ŘŠ dokončuje bezpečnostní plán v 
souvislosti s minimálními standardy 
bezpečnosti ve školách a školských 
zařízeních. Následně jej zašle 
zřitovateli, Radě ZŠK a seznámí s ním 
pracovníky školy. 

• Ve škole bude nainstalován centrální 
zvukový alarm. 

 
DH 

 
 

Termín příštího 
jednání: 

  
              13.5.2025, od 18 hod. 
 

  

 
 
V Praze dne 6.3.2025 
 

     

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Miriam 
Molnáryová 

Sandra Kmeťová Petr Solil 

předseda Rady člen Rady člen Rady člen Rady člen Rady 

 


